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Nacka sportcentrum 
Enkel fråga från Socialdemokraterna i Nacka till fritidsnämndens ordförande 

I kapacitetsutredningen för Nacka Sportcentrum så finns det ett beräknat behov av två ishallar innan 

2021. Kommer det att bli två ishallar vid Nacka sportcentrum? 

 

 

Ella Tegsten (S) 

 


